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Abstract (en)
Collapsible packaging box intended for packaging manufactured or bulk products, having a base (2) associated with a pallet (8), a lid (7) and four
side panels (3-6) folded by means of flexible hinges arranged at the edges of the parallelepiped. According to the invention, it is characterised in that
it comprises: - two fold lines (11, 12) arranged on two opposite side panels (5, 6), - a lid (7) in two parts (16, 17) each capable of being positioned
perpendicular to the pallet when the box is completely folded up, in order to produce a box in all possible formats. Application in industries using
wood as a raw material for manufacturing packagings. <IMAGE>

Abstract (fr)
Caisse de conditionnement repliable, destinée à l'emballage de produits manufacturés ou en vrac, ayant un fond (2) associé à une palette (8), un
couvercle (7), quatre panneaux latéraux (3-6) pliés au moyen de charnières souples disposées au niveau des arêtes du parallélépipède. Selon
l'invention, elle est caractérisée par le fait qu'elle comprend : deux lignes de pliage (11, 12) disposées sur deux panneaux latéraux opposés (5, 6),
un couvercle (7) en deux parties (16, 17) susceptibles d'être chacune positionnée au droit de la palette lorsque la caisse est en position totalement
repliée, afin de réaliser une caisse dans tous les formats possibles. Application dans les industries mettant en oeuvre du bois comme matière
première pour la fabrication d'emballages. <IMAGE>
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